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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

常用应急场景
范例一：Please come next Monday

Hello, this is Lucy from ABC Company.

Hello, Lucy.

I’m calling to see if you have made your decision. You are the right person we are seeking for.

Yes, I have decided to work with your company.

Good news for us. When can you start to work?

It’s my honor to be one member of your company. I’d like to begin to work any time as you like.

Ok, please come to my office at 9 AM next Monday. I will introduce you to our boss.

No problem. Thank you for calling me.

You’re welcome.

常用应急场景
范例一：Please come next Monday 请下周一过来
Hello, this is Lucy from ABC Company.

你好，我是ABC公司的Lucy。
Hello, Lucy.

Lucy，你好。
I’m calling to see if you have made your decision. You are the right person we are seeking for.

我打电话给你是想看看你是否做出决定了。你是我们要找的合适人选。
Yes, I have decided to work with your company.

是的，我已经决定到你们公司上班。
Good news for us. When can you start to work?

对我们来说这是个好消息。你什么时候能开始工作?

It’s my honor to be one member of your company. I’d like to begin to work any time as you like.

能成为你们公司的一员是我的荣幸。只要你们想要，我什么时候都能开始上班。
Ok, please come to my office at 9 AM next Monday. I will introduce you to our boss.

好的，请你下周一早上9点钟到我办公室。我会把你介绍给我们的老板。
No problem. Thank you for calling me.

没问题。谢谢你打电话过来。
You’re welcome.

不客气。
学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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